
Rada Miejska w Augustowie          

 

 

PROTOKÓŁ NR LIII/18

z obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu
Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

21 września 2018 r.

 

 

 

W obradach sesji wzięło udział 16 radnych, co stanowi o prawomocności obrad 
– lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.
 
 
Ponadto w obradach udział wzięli:
- Burmistrz Miasta Augustowa,
- Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- przedstawiciele prasy.
 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 21 września 2018 r. o godz. 16:10, 
a zakończono o godz. 20:20 tego samego dnia.

 

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
   a) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,



   b) uzgodnienia przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących
       na terenie Gminy Miasta Augustów,
   c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama
       nieruchomość,
   d) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego 
      "Lipowiec II",
   e) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
       części miasta Augustowa dla terenów położonych po wschodniej stronie ulicy
       Brzostowskiego,
   f) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
       zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa,
   g) udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi
      Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn: „Rozbudowa ulic
      powiatowych miejskich Nr 2508 B Głowackiego oraz Nr 2528 B Młodości
      w Augustowie”,
   h) zmian budżetu miasta na rok 2018,
   i)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Przyjęcie protokołu z obrad LII sesji RM z 28.08.2018 r.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.                                     
 
Ad. pkt 1 
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconemu otwarciu obrad /0:48/.
 
Obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – 
Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał Państwa Radnych, Burmistrza Miasta, pracowników Urzędu 
Miejskiego i gości /0:48/.
/Zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 16 radnych, co stanowi o prawomocności obrad/.
 
Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku obrad
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /1:06 /.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek
obrad /zał. nr 2/ i zapytał, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś zmiany /1:06/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta  wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 5
podpunktów j, k, l dotyczących  rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

- ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości
    nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej,
-  ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,
-  wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Żłobek nr 1 w Augustowie".
Zgłosił autopoprawkę w sprawie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa,  polegającą na rozszerzeniu obszaru 
zmiany studium o teren Starego Młyna przy ul. 29 Listopada w Augustowie, którego właściciel złożył 
wniosek o zmianę studium w zakresie rozszerzenia funkcji tego terenu o funkcję mieszkalną (obecnie 
obszar ten jest przeznaczony  wyłącznie pod usługi). Pan Żakiewicz złożył wniosek, że wyraża chęć 
wykonania inwestycji w postaci skrzyżowania ul. Turystycznej i 1 Pułku Ułanów Krechowieckich, aby 
uatrakcyjnić swoją inwestycję /1:31/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Państwo Radni chcieliby 
zgłosić wnioski w temacie porządku obrad /2:28/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski zaproponowała, aby zmiany w porządku obrad przedłożone we wniosku



Pana Burmistrza były przegłosowane oddzielnie. Dopytał o sprawę opłaty adiacenckiej /2:42/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:39/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:41/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:34/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:42/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:24/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:21/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:27/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /7:56/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /8:46/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /8:48/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /9:02/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /9:08/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /10:16/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /10:42/.
 
Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał pod głosowanie porządek obrad z autopoprawkami wniesionymi przez Burmistrza Miasta  /11:21/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (10)
Tomasz Bukłaho, Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz 
Ostapowicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, 
Adam Wysocki

PRZECIW (3)
Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Magdalena Śleszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Filip Chodkiewicz, Aleksandra Kleczkowska, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (4)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad wraz ze 
zmianami został przyjęty /13:07/.

Ad.pkt     3   



Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 
Augustowa /13:13/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia punktu 3 porządku obrad, tj. do sprawozdania z działalności Burmistrza
Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej. Zapytał, czy Pan Burmistrz chciałby uzupełnić 
przedłożone sprawozdanie /13:13/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie /13:30/.
 
Głos zabrała Pani Katarzyna Trochimowicz – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska, ale nie wypowiadała się do mikrofonu /18:22/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /19:13/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /19:16/.
 
Ad.pkt     4  
Interpelacje i zapytania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /19:18/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecnie przystąpi do rozpatrzenie punktu 4 porządku obrad poświęconego interpelacjom i zapytaniom 
radnych /19:18/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy /19:40/:
 

1.      Poinformowała, że część interpelacji, które zgłosi, będzie się powtarzać, ponieważ 
odpowiedzi, które  otrzymała nie są satysfakcjonujące, ewentualnie coś w tych sprawach zmieniło 
się. Zapytała, na jakim etapie jest przygotowanie inwestycji pod nazwą „Budowa ulic Sadowej i 
Garncarskiej”. Dokładnie nie pamięta, ale chodziło o projekt zasuwy czy zabudowy  kanału 
deszczowego. Sprawa miała być wyjaśniona i te ulice, jako kolejne z listy, miały być budowane.
 
2.      Zapytała, jak została rozwiązana sytuacja z ul. Krętą i ul. Masztową. 

 

3.      Zapytała, na które ulice z listy zostały zamówione projekty, które ulice z listy będą 
budowane w przyszłym budżecie w przyszłej kadencji.

 

4.      Zapytała, czy już została podjęta decyzja i jest już wiadomo, kto będzie przygotowywał 
obiady, posiłki dla przedszkola, które zostanie przeniesione na ulicę Mickiewicza, czy już jest 
znana data, od kiedy dzieci będą w tym nowym budynku. 

 

5.      Zapytała, kiedy w budynku na ul. Mickiewicza będzie zamontowana winda, czy mamy takie 
informacje od wykonawcy. Zapytała, czy zostały podjęte działania związane z przygotowaniem 
parkingu. Przypomniała, że były deklaracje Pana Kierownika w kwestii zwiększenia liczby miejsc
i zabezpieczenia przywożenia dzieci do przedszkola i szkoły, ponieważ w tamtym miejscu 
znacznie zwiększy się ruch.

 

6.      Zapytała, czy udało się znaleźć salę dla Świetlicy, aby dzieci w okresie jesienno-zimowym 
były w głównym budynku szkolnym z dostępem do szatni i toalet, czy jest decyzja odnośnie do 
tego, żeby dzieci miały trochę lepsze warunki. 

 



7.      Poinformowała, że wczoraj była zawstydzona i zbulwersowana na posiedzeniu Komisji 
Uzdrowiskowej, na którą przyjechał Główny Lekarz, ale Pani Bielawska będzie miała więcej do 
powiedzenia w tej sprawie. Poprosiła o wyznaczenie terminu spotkania, dogodnego dla 
pracowników urzędu, na które z chęcią przyjdzie celem obejrzenia projektu ścieżki do 
kinezoterapii. Główny Lekarz był wczoraj bardzo zbulwersowany  faktem, że do kwietnia 
pozostał czas na zrealizowanie tej inwestycji. Powtórzyła, że wczoraj wstydziła się,  ponieważ 
przyjechał specjalista i nie było osoby, do której można było zadawać pytań. Poprosiła o 
wyznaczenie terminu i podanie osoby, która się tym zajmuje, z kim Radni mają kontaktować się. 

 

8.      Poruszyła sprawę Święta Przedszkolaka. Pogratulowała organizatorom, ponieważ wczoraj 
została bardzo pięknie przygotowana uroczystość. Dopisała pogoda, amfiteatr „żył”, były występy
dla dzieci, dyskoteka, zajęcia taneczne, animacje. Natomiast był jeden problem, ponieważ dzieci 
nie miały gdzie pójść toalety. Ponownie zadała pytanie, co z przetargiem, wybudowaniem toalet 
przy amfiteatrze, przy Molo Radiowej Trójki. Wczorajszy dzień dobitnie pokazał, że brakuje 
infrastruktury w tym miejscu.

 

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /24:14/.
 
Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poruszyła następujące sprawy /24:21/.
 

1.      Poinformowała, że Augustowskie Stowarzyszenie Osób Niepełnosprawnych ASON złożyło 
wniosek do Pana Burmistrza i do Komisji Oświatowej o udostępnienie  w Gimnazjum nr 2 sali na 
potrzeby Stowarzyszenia. Potrzeby i sytuacja Stowarzyszenia nie są dokładnie opisane we 
wniosku, ale przedstawiciele tego Stowarzyszenia przybyli na dzisiejszą sesję. Obecnie jest to 
duża organizacja zrzeszająca ponad 40 osób niepełnosprawnych, bardzo dynamicznie rozwijająca 
się, prowadząca wiele intensywnych działań. Lokal wynajmowany od Spółdzielni Mieszkaniowej 
nie jest lokalem samodzielnym. Organizacja korzystając z tego lokalu musi liczyć się z tym, że
 mogą odbywać się w nim inne zajęcia, często udostępniany jest osobom z zewnątrz na 
okazjonalne projekty. Przekazanie na dłuższy okres wyodrębnionej Sali na potrzeby 
Stowarzyszenia jest bardzo zasadne. Oczywiście, trzeba wziąć pod uwagę, żeby budynek spełniał 
wszystkie wymogi związane z brakiem barier architektonicznych, dlatego Stowarzyszenie 
postuluje Gimnazjum nr 2. Zapytała, czy Pan Burmistrz mógłby teraz odpowiedzieć, czy jest taka 
możliwość, aby w najbliższym czasie będzie mógł podjąć decyzję w powyższej sprawie. 

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /26:10/:
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Bożenny 
Łukaszewicz. Przedstawiciele Stowarzyszenia, którzy dzisiaj przybyli na sesję, pewnie nie mieliby 
przyjemności przebywać do końca obrad, więc chciałby podziękować za złożoną interpelację. Rozmawiał
wcześniej z Panią Prezes i poprosił ją, żeby oficjalnie wpłynął wniosek w powyższej sprawie. Postara się 
znaleźć lokal w Gimnazjum nr 2. W tej chwili nie może obiecać, że lokal będzie znaleziony w tym 
miejscu,  ale niezwłocznie zajmie się tą sprawą i rozważy pod kątem dostosowania do potrzeb osób 
niepełnosprawnych, czyli poruszających się na wózkach. Zaproponował, że osobiście odezwie się 
do Stowarzyszenia w połowie przyszłego tygodnia z konkretną propozycją /26:12/.
 
Przedstawiciele ASON zabrali głos, ale ich wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 
wyłączonego mikrofonu /27:03/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /27:05/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /27:19/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy /27:21/:



 
1.      Zapytała, w jakich godzinach ma zwoływać posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej, 
żeby ktokolwiek z urzędników mógł się na nich pojawić. Wczorajsze posiedzenie Komisji 
Uzdrowiskowej odbyło się o godz.14.00. Zaproszona Pani Katarzyna Trochimowicz ani żaden 
z pracowników tegoż wydziału nie pojawili się na tym posiedzeniu. Poruszany  bardzo ważny 
temat, ponieważ przed Kongresem Gmin Uzdrowiskowych zostało ustalone,  że z powodu 
tragicznego stanu ścieżki ruchowej zostanie ona na chwilę usunięta. Minęło   kilka miesięcy. 
Wiadomo jest, że taki projekt istnieje, więc chciałaby dowiedzieć się, na jakim etapie jest jego 
realizacja.  W obwieszczeniu Ministra Zdrowia z 9 lutego 2018 r. są określone wymagania 
dotyczące zakładów i urządzeń lecznictwa uzdrowiskowego. Dokument musi być sporządzony do 
31 grudnia tego roku. Skoro na posiedzeniach komisji nie można uzyskać takich odpowiedzi, 
to chciałaby otrzymać na piśmie odpowiedź, na jakim etapie są prace związane z budową ścieżki 
ruchowej. 
 
2.      Zapytała, czy Pan Burmistrz podjął decyzję i wyznaczył osobę lub zlecił już 
to „na zewnątrz”, ponieważ do końca kwietnia przyszłego roku musi być złożony w Ministerstwie
operat uzdrowiskowy. Członkowie Komisji Uzdrowiskowej z utęsknieniem czekają na udzielenie 
odpowiedzi w tej sprawie. 

 

3.      Poprosiła o udzielenie odpowiedzi na interpelację, którą złożyła na poprzedniej sesji.
 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /29:22/:
 
Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy /29:25/:
 

1.      Przypomniał, że na początku kadencji składał interpelację, zapytanie w sprawie zmiany 
zagospodarowania przestrzennego kwartału na Barakach /ulice: Grzybowa, Wiklinowa, Straży 
Leśnej, Perstuńska/. Chodziło o zmianę lokalizacji ul. Grzybowej. Procedury te dość długo trwają,
to czy w tej kadencji można liczyć na to,  że ul. Grzybowa zostanie przeniesiona we właściwe 
miejsce. 
 
2.      Poruszył sprawę, która była wcześniej poruszana przez Pana Burmistrza. Poinformował, że 
jakiś czas temu otrzymał informację, że do końca II kwartału zostanie przestawiony słup 
energetyczny znajdujący się przy Młynie. Zapytał, kiedy słup zostanie przeniesiony.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /30:45/.
 
Pan Radny Adam Wysocki poruszył następujące sprawy /30:50/:
 

1.      Poinformował, że chciałby wrócić to tematu Strefy Płatnego Parkowania. Przypomniał, że 
ten temat w tym roku został wycofany i mieliśmy do niego wrócić po sezonie bogatsi o 
doświadczenie tego, jak miasto wygląda bez Strefy w czasie wakacji. Każdy ma swoje 
przemyślenia, dlatego miała rozpocząć się dyskusja z mieszkańcami w postaci ankiety. Zapytał, 
czy jest szansa na przeprowadzenie ankiety w tej kadencji, abyśmy byli gotowi na wprowadzenie 
Strefy nie w ostatniej chwili, tylko żeby prace rozpoczęły się jeszcze jesienią, aby Strefa w miarę 
sensowny sposób mogła być wprowadzona w przyszłym roku. Jeszcze raz poprosił o wrócenie do 
tematu ankiety, przygotowanie jej i przeprowadzenie wśród mieszkańców. Poprosił o podjęcie 
decyzji, czy wracamy do tematu Strefy czy definitywnie z niej rezygnujemy.

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:07/.
 
Pani Radna Joanna Lisek poruszyła następującą sprawę /32:10/.

1.      Przekazała prośbą rowerzystów korzystających z bulwarów nad rzeką Nettą. Bulwary są 



czyste, piękne, tylko jadąc rowerem można stracić oczy, jak nie ma się okularów. Rosnące 
cudowne wierzby powodują to, że nie można jechać rowerem i jest to bardzo niebezpiecznie. 
Chodzi o kwestię przycięcia odrostów, ponieważ w tej chwili są one bardzo długie. Przepięknie to 
wygląda, ale dla rowerzystów, gdzie ścieżka rowerowa znajduje się od strony rzeki, jest to bardzo 
niebezpieczne.

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:54/.
 
Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poruszyła następującą sprawę /32:59/.

1.      Zapytała jaki jest aktualny stan ulicy Łanowej, jakie są uzgodnienia,  na czym w tej chwili 
opierają się rozmowy z Lidlem.

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:15/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska poruszyła następującą sprawę /33:17/.

1.      Zapytała, kto jest osobą wyznaczoną do pełnienia obowiązków Prezesa Wodociągów 
i Kanalizacji Miejskich, do kogo mieszkańcy mogą się zwracać, kto jest decyzyjną osobą w 
sprawach bieżących. 

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:32/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następującą sprawę /33:36/.

1.      Zapytał, kiedy będzie można zobaczyć efekt pracy bazy kajakarz, czy już wiadomo, jaki jest 
termin realizacji. 

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:58/.
 
Ad.pkt     5   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność 
Burmistrza Miasta Augustowa. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /34:09/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosił o zreferowanie 
stanowiska Komisji Rewizyjnej w powyższej sprawie /34:09/.
 
Pani Joanna Lisek – Członek Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie
uznała skargę za bezzasadną /34:46/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowane /35:48/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, 
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Joanna Lisek, 
Bożenna Łukaszewicz, Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, 
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski
 
NIEOBECNI (4) 



Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/512/18
w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa została podjęta /
36:22/.
/Uchwała Nr LIII/512/18 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     5b  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych
pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Miasta Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie uzgodnienia 
przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Miasta 
Augustów  /36:30/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzania zabiegów 
pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Miasta Augustów. Poprosił  Pana 
Radnego Dariusza Ostapowicza, jako Wiceprzewodniczącego Komisji Rozwoju, o zabranie głosu 
w powyższej sprawie /36:30/.
 
Pan Dariusz Ostapowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 
Rozwoju nie opiniowała projektu uchwały, ponieważ na posiedzeniu Komisji nie było merytorycznego 
pracownika, który mógłby omówić ww. projekt uchwały /36:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /37:12/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Dariusz Ostapowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /37:27/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /38:19/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /38:21/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /39:07/.
 
Pan Dariusz Ostapowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /39:14/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 
pod głosowanie /40:14/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Joanna 
Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, 
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Filip Chodkiewicz, Aleksandra Kleczkowska, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (4) Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/513/18



w sprawie uzgodnienia przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na 
terenie Gminy Miasta Augustów została podjęta /40:45/.
/Uchwała Nr LIII/513/18 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     5c   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /40:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w powyższej sprawie /40:55/.
 
Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /42:33/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra 
Kleczkowska, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef 
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, 
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Filip Chodkiewicz 
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/514/18
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość, została podjęta /42:50/.
/Uchwała Nr LIII/514/18 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:02/.
 
Pan Radny Jacek Truszkowski /43:14/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:52/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /43:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /44:16/.
 
Ad. pkt 5d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Augustowa zwanego "Lipowiec II".
Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie Miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego "Lipowiec II" /44:20/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 



przestrzennego części miasta Augustowa zwanego "Lipowiec II". Otworzył dyskusję /44:20/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /44:48/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /45:19/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /45:21/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /45:55/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła wniosek o zdjęcie projektu uchwały z dzisiejszego 
porządku obrad i podjęcie jej po podpisaniu  porozumienia, aby radni mieli pewność, że droga zostanie 
przebudowana /45:57/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /46:24/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /46:26/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /47:10/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek Pani Radnej 
Magdaleny Śleszyńskiej pod głosowanie /47:30/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy 
Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, 
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, 
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bogdan Wierzbicki 
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pani Radnej 
Magdaleny Śleszyńskiej został przyjęty 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie 
wstrzymującym się /48:26/.
 
Ad.pkt     5 e  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych po wschodniej 
stronie ulicy Brzostowskiego.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla 
terenów położonych po wschodniej stronie ulicy Brzostowskiego /48:41/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych 
po wschodniej stronie ulicy Brzostowskiego. Udzielił głosu Zastępcy Przewodniczącego Komisji 



Rozwoju z prośbą o zreferowanie stanowiska Komisji /48:41/.
 
Pan Dariusz Ostapowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 
Rozwoju na posiedzeniu 30.08.2018 r. projekt planu zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie /49:09/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 
pod głosowanie /49:42/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy 
Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz,
Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, 
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/515/18
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Augustowa dla terenów położonych po wschodniej stronie ulicy Brzostowskiego została podjęta /
50:00/.
/Uchwała Nr LIII/515/18 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wniósł o ogłoszenie pięciominutowej 
przerwę w obradach sesji /50:12/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach /50:19/.
 
Przerwa /50:20 – 1:08:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie /
1:08:55/.
 
Ad.pkt     5f   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Augustowa /1:09:01/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. Udzielił głosu 
Panu Dariuszowi Ostapowiczowi - Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie 
stanowiska Komisji /1:09:01/.
 
Pan Dariusz Ostapowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 
Rozwoju na posiedzeniu 30.08.2018 r. projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie  8 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się /1:09:23/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:09:48/.



 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:09:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:10:49/.
 
Mieszkaniec /1:10:58/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:12:01/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:12:03/.
 
Mieszkaniec /1:13:11/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie /1:13:27/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne:
ZA (16) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy 
Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, 
Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, 
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/516/18
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Augustowa została podjęta. /1:13:59/.
/Uchwała Nr LIII/516/18 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:14:12/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:14:39/.
 
Ad.pkt     5g     
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto 
Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn: „Rozbudowa ulic 
powiatowych miejskich Nr 2508 B Głowackiego oraz Nr 2528 B Młodości w Augustowie”.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania 
inwestycyjnego pn: „Rozbudowa ulic powiatowych miejskich Nr 2508 B Głowackiego oraz Nr 2528 B 
Młodości w Augustowie” /1:15:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn: 
„Rozbudowa ulic powiatowych miejskich Nr 2508 B Głowackiego oraz Nr 2528 B Młodości w 
Augustowie”. Otworzył dyskusję /1:15:04/. 
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:15:30/.
 



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:15:52/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:15:54/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:16:54/.
 
Pan Radny Mirosław Zawadzki /1:16:56/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:17:13/.
 
Pan Radny Mirosław Zawadzki /1:17:27/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:17:33/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:17:36/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:17:46/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:17:47/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:17:49/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad /
1:17:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:18:27/.

 

Pan Radny Józef Świątkowski /1:18:37/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:19:06/.

 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:19:08/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:20:00/.

 

Pani  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  poinformowała,  że  Komisja  ds.  Budżetu  na wczorajszym
posiedzeniu przedyskutowała projekt uchwały tylko w gronie radnych i Skarbnika. Komisja nie wyraziła
stanowiska w sprawie projektu uchwały, ponieważ dwóch  radnych głosowało za, 2 przeciw i 1 członek
Komisji wstrzymał się od głosu /1:20:17/.

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej
poddał wniosek Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej pod głosowanie. 

 



Wyniki głosowania:
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski, Adam 
Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
PRZECIW (5) 
Adam Cilulko, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Bogdan Wierzbicki 
 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Józef Świątkowski
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pani Radnej 
Magdaleny Śleszyńskiej nie został przyjęty, ponieważ do zmiany porządku obrad wymagane jest 11 
głosów. Zaprosił do kontynuowania dyskusji nad projektem uchwały w powyższej sprawie /1:21:50/. 
 
Pani Radna Joanna Lisek /1:22:19/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:23:06/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:25:03/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:25:57/.
 
Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:26:03/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:08/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:28:57/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:49/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:30:30/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 
pod głosowanie  /1:30:52/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Adam Cilulko, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Bogdan Wierzbicki 
PRZECIW (9) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski, Mirosław 
Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Józef Świątkowski, Adam Wysocki



 
NIEOBECNI (4)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Fili Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że przy 5 głosach za, 9 
przeciw i przy 2 głosach wstrzymujących projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad /1:31:23/.
 
Ad.pkt     5h   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018. 
Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian budżetu 
miasta na rok 2018 /1:31:31/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018. Udzielił
głosu Skarbnikowi Miasta /1:31:31/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką /
1:31:45/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:33:11/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że Komisja ds.
Budżetu na wczorajszym posiedzeniu Komisji projekt uchwały zaopiniowała negatywnie przy 1 głosie za,
2 głosach przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.  Komisja opiniowała projekt uchwały wraz z
autopoprawką, czyli z ul. Głowackiego i elementem marketingowym. Uznała, że skoro dofinansowanie 
nie zostało przez Radę Miejską przegłosowane, to należy zrozumieć, że radni zastanawiają się nad 
autopoprawką dotyczącą kwestii marketingowych miasta /1:33:25/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:34:24/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:34:27/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:36:56/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:37:01/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:37:05/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:37:06/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:37:08/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:37:10/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:37:11/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:37:12/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:37:20/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:37:30/.
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:37:36/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:37:42/.
 



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:39:08/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:39:10/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:39:44/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:40:17/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:41:31/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:41:59/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:42:14/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:42:59/.
 
Pan Radny Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:43:06/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:43:28/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43:53/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:44:05/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:44:56/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta wniósł autopoprawkę do projektu uchwały /1:44:59/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:46:03/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:46:11/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:46:22/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:46:42/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:47:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:47:28/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:47:33/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt 
uchwały z autopoprawką, która została ustalona /1:47:34/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy 
Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, 
Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, 
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (4)



Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/517/18
w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 została podjęta /1:48:17/.
/Uchwała Nr LIII/517/18 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     5i  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2018-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /1:48:27/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Augustowa na lata 2018-2031. Udzielił głosu Skarbnikowi Miasta /1:48:27/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta wniósł autopoprawkę do projektu uchwały /1:48:42/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:49:50/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że Komisja ds.
Budżetu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 1 głosem za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 
głosach wstrzymujących się /1:49:57/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie /1:50:11/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef 
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, 
Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Adam Cilulko, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz

NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwic, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/517/18
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 została 
podjęta /1:50:25/.
/Uchwała Nr LIII/518/18 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     5j  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 
adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń 
infrastruktury technicznej.
Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku 
wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej /1:50:34/.
 



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 
opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń 
infrastruktury technicznej. Poprosił Pana Burmistrza o wyjaśnienie wyroku, który zapadł w WSA /
1:50:34/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:51:11/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:52:20/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:54:19/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:33/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:57:31/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:57:32/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:57:34/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:57:45/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:58:17/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:02:26/.
 
Mieszkaniec /2:02:35/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:03:24/.
 
Mieszkaniec /2:03:25/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:10:07/.
 
Mieszkaniec /2:10:12/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:11:13/.
 
Mieszkaniec /2:13:30/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:14:26/.
 
Mieszkaniec /2:14:26/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:14:48/.
 
Mieszkaniec /2:16:09/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:17:52/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:18:14/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:18:57/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:18:57/.



 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:19:56/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:20:28/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:21:56/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:22:00/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:22:11/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:34/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:28:32/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:03/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:30:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:34/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:31:11/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:31:15/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:31:16/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:31:41/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad /
2:32:49/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:33:03/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:33:07/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:33:35/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:33:37/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:36:00/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:36:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:36:38/.
 
Mieszkaniec /2:36:52/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:37:25/.
 
Mieszkaniec /2:37:27/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:39:20/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:39:40/.
 



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek Pani Radnej 
Magdaleny Śleszyńskiej pod głosowanie /2:40:35/.
 
Pan Radny Józef Świątkowski /2:41:53/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:41:58/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek 
Truszkowski , Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
PRZECIW (1) 
Bogdan Wierzbicki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Adam Cilulko, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Lisek 
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pani Radnej 
Magdaleny Śleszyńskiej został przyjęty /2:43:02/.
 
Ad.pkt     5k   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli /2:43:10/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli. Udzielił głosu Panu Kierownikowi Wydziału Edukacji i Sportu /2:43:10/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu omówił projekt uchwały /2:43:30/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:46:11/.
 
Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /2:46:17/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:46:32/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:47:54/.
 
Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:47:59/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:48:26/.
 
Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:50:10/.



 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:50:37/.
 
Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:50:39/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:53:04/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:53:06/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:54:59/.
Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:55:01/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:55:49/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:55:50/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:56:36/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:57:08/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:17/.
 
Mieszkaniec /2:57:20/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:34/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:59:38/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:00:03/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:00:05/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 
pod głosowanie /3:00:05/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne:
ZA (14) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy 
Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Magdalena 
Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, 
Adam Wysocki
 
BRAK GŁOSU (2) 
Joanna Lisek, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/519/18
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli została podjęta /3:00:28/.
/Uchwała Nr LIII/519/18 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt     5l   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 



pn. „Żłobek nr 1 w Augustowie".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Żłobek nr 1 w Augustowie" /3:00:37/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecne przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 
realizacji projektu pn. „Żłobek nr 1 w Augustowie". Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać
głos w tej sprawie /3:00:37/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:00:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:02:02/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że Komisja ds.
Budżetu projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:02:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:02:18/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:02:20/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie /3:02:57/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Jerzy 
Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Magdalena 
Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, 
Adam Wysocki
 
BRAK GŁOSU (2)
Joanna Lisek, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (4) 
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr LIII/520/18
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Żłobek nr 1 w Augustowie” 
została podjęta /3:03:17/.
/Uchwała Nr LIII/520/18 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:03:28/.
 
Ad. pkt 6 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego odpowiedziom na interpelacje i zapytania /
3:03:34/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego odpowiedziom na interpelacje i zapytania. 
Zapytał, czy Pan Burmistrz na interpelacje zamierza dzisiaj odpowiadać ustnie, czy w drodze pisemnej /



3:03:34/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta poinformował, że na interpelacje odpowie drogą pisemną /
3:03:57/.
 
Ad.pkt     7  
Przyjęcie protokołu z obrad LII sesji RM z 28.08.2018 r. 
Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad LII sesji Rady 
Miejskiej z 28.08.2018 r. /3:04:00/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z 
obrad LII sesji Rady Miejskiej z 28.08.2018 r. /3:04:23/.
 
Wyniki głosowania:
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Bożenna 
Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, 
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Dobkowski

BRAK GŁOSU (3) 
Aleksandra Kleczkowska, Joanna Lisek, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (4)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz
 
Pan Fili Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty /
3:04:45/.
 
Ad. pkt 8
Zapytania i wolne wnioski. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zapytaniom i wolnym wnioskom /3:04:51/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia punktu 8 porządku obrad poświęconego zapytaniom i wolnym 
wnioskom  /3:04:51/. 
 
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Zbigniew Jacek Puchnowski – jachtowy kapitan żeglugi wielkiej - kapitan motorowodny 
Klubu Żeglarskiego „August” /3:05:34/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:24:47/.
 
Pan Zbigniew Jacek Puchnowski – jachtowy kapitan żeglugi wielkiej - kapitan motorowodny 
Klubu Żeglarskiego „August” /3:24:54/.
 
Głos zabrał Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, ale nie wypowiadał się do mikrofonu /3:24:58/.
 
Głos zabrał Pan Zbigniew Jacek Puchnowski – jachtowy kapitan żeglugi wielkiej - kapitan 
motorowodny Klubu Żeglarskiego „August”, ale nie wypowiadał się mikrofonu /3:25:03/.



 
Głos zabrał Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, ale nie wypowiadał się do mikrofonu /3:25:07/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:25:11/.
 
Głos zabrał Pan Zbigniew Jacek Puchnowski – jachtowy kapitan żeglugi wielkiej - kapitan 
motorowodny Klubu Żeglarskiego „August”, ale nie wypowiadał się do mikrofonu /3:25:26/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:26:19/.
 
Głos zabrał Pan Zbigniew Jacek Puchnowski – jachtowy kapitan żeglugi wielkiej - kapitan 
motorowodny Klubu Żeglarskiego „August”, ale nie wypowiadał się do mikrofonu /3:26:20/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:26:27/.
 
Mieszkaniec /3:26:59/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:28:11/.
 
Mieszkaniec /3:28:12/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:28:13/.
 
Mieszkaniec /3:28:33/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:28:37/.
 
Mieszkaniec /3:38:39/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:29:53/.
 
Mieszkaniec /3:30:15/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:33:24/.
 
Mieszkaniec /3:33:26/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:33:27/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:33:33/.
 
Mieszkaniec /3:33:42/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:33:57/.
 
Mieszkaniec /3:33:57/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:34:03/.
 
Mieszkaniec /3:34:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:34:14/.
 
Mieszkaniec /3:34:23/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:35:30/.



 
Mieszkaniec /3:35:32/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:36:59/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:36:01/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:36:12/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:36:15/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:36:59/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:37:05/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:37:09/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:37:45/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /3:37:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:39:46/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:39:50/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:40:07/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:40:06/.
 
Pan Radny Jacek Truszkowski /3:40:10/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:40:34/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:40:35/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:41:40/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:41:47/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:42:43/.
 
Mieszkaniec /3:42:55/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:43:47/.
 
Mieszkaniec /3:44:00/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:45:11/.
 
Mieszkaniec /3:45:44/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:45:46/.
 
Mieszkaniec /3:45:51/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:45:52/.



 
Mieszkaniec /3:46:20/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:46:20/.
 
Mieszkaniec /3:46:45/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:46:47/.
 
Mieszkaniec /3:47:26/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:47:29/.
 
Mieszkaniec /3:47:34/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:47:37/.
 
Mieszkaniec /3:47:59/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:48:02/.
 
Mieszkaniec /3:48:03/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:48:15/.
 
Mieszkaniec /3:48:18/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:48:19/.
 
Mieszkaniec /3:48:22/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:48:25/.
 
Mieszkaniec /3:48:58/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:49:05/.
 
Mieszkaniec /3:49:23/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:49:24/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:49:25/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:49:26/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:49:28/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:49:30/.
 
Mieszkaniec /3:49:34/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:49:34/.
 
Mieszkaniec /3:50:21/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:50:45/.



 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:51:02/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:51:36/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:51:58/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:51:59/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:52:03/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:52:03/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:19/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:52:22/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:23/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:52:28/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:52:42/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:53:52/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:53:53/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:53:54/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:54:04/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:54:04/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:54:05/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:54:06/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:54:31/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:54:32/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:54:33/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:56:43/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:56:45/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:56:48/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:56:51/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:56:52/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:56:53/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:56:54/.



 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:56:55/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:56:56/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:56:57/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:56:57/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:56:59/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:56:59/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:57:18/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:57:18/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:57:19/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:57:20/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:57:21/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:57:22/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:57:35/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:58:40/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:58:41/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:59:18/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:59:21/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:59:21/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:59:23/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:59:23/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:59:26/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:59:27/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:00:10/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:00:35/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:00:38/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:00:38/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:00:39/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:00:53/.



 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:01:28/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:01:29/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:01:41/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:02:58/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:03:04/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:03:13/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:03:16/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:03:18/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:03:21/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:03:52/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:03:54/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:03:55/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:03:56/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:04:00/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:04:01/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:05:17/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:05:17 – 4:05:50/. Podczas wypowiedzi Pana Radnego  nastąpiła nagła 
awaria systemu i nagranie rejestrujące obraz i dźwięk wyłączyło się. Porządek obrad był kontynuowany. 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił korespondencję dołączoną
do systemu e-Sesja.
 
Ad.pkt     9   
Zamknięcie obrad.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad 
zamknął obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie

       Filip Jerzy Chodkiewicz

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


